

"USNA"

UNIFIED SYRIAN NATIONAL ASSEMBLY

GENERAL SECRETARIAT

EXECUTIVE OFFICE

"توسم"

التجمع الوطني السوري الموحد

الامانة العامة

المكتب التنفيذي

Number: 004

**STATEMENT FROM THE UNIFIED SYRIAN NATIONAL ASSEMBLY
(USNA) CONDEMNING THE CURRENT TERRORIST ACTS IN EUROPE**

The cowardly terrorist act that struck Vienna, and which comes after the similar attack in France, confirms that these acts could not have happened without the involvement and planning of rogue states pushing their barbaric mercenaries seeking to bring back the wheel of history several centuries back and aim to destabilize the security and stability of Europe. The mutual religious and sectarian mobilization of certain leaders of the region and the abominable political investments contribute to distort the image of Islam while Islam is innocent of it. It offends the peoples of the region and harms immigrants and refugees who fled the hell of oppressive and tyrannical regimes in their countries, seeking safety for their families and finding alternative care and homes in European countries.

Only racist movements, hostile to displaced persons and refugees in Europe, can benefit from these terrorist attacks, because they will use them as pretexts to obtain political gains at the expense of democratic forces friendly to our people. These attacks directly harm the hundreds of thousands of our fellow citizens who owe loyalty to the hospitality of friendly peoples who share with them their acquired benefits, social services, health and education.

For security and peace in the world to be assured, the sources of terrorism must be dried up, these sources are linked to well-known countries, parties and intelligence services, and training camps deployed in Iran, Russia and under the Syrian regime, with the aim of preparing terrorists to commit their crimes in various countries of the world, are clear proof of this.

The Unified Syrian National Assembly (USNA), which fights against the state terrorism of the Assad regime and its occupying allies in order to establish a democratic, pluralist, civilian, unified and independent state, condemns in the strongest terms all forms of terrorism and affirms its solidarity with the peoples of Europe at these critical times. He calls on Syrians to be vigilant and to express their sincere solidarity with the peoples of Europe against this terrorism for which no sane person can find justification.

Our Assembly expresses its solidarity with the families of the victims and asks the security forces to quickly reveal the hidden fingers that manipulate and sponsor these terrorist acts.

Date: 4/11/2020

By delegation: **POLITICAL BUREAU**

"USNA"

UNIFIED SYRIAN NATIONAL ASSEMBLY

GENERAL SECRETARIAT

EXECUTIVE OFFICE

"توسم"

التجمع الوطني السوري الموحد

الأمانة العامة

المكتب التنفيذي

Nombre: 004

COMMUNIQUE DU RASSEMBLEMENT NATIONAL SYRIEN UNIFIÉ (RNSU)

CONDAMNANT LES ACTES TERRORISTES ACTUELS EN EUROPE

L'acte terroriste lâche qui a frappé Vienne, et qui intervient après l'attaque similaire en France, confirme que ces actes n'auraient pas pu avoir lieu sans l'implication et la planification des États voyous poussant leurs mercenaires barbares qui cherchent à ramener la roue de l'histoire plusieurs siècles en arrière et visent à déstabiliser la sécurité et la stabilité de l'Europe. La mobilisation religieuse et sectaire mutuelle de certains dirigeants de la région et les investissements politiques abominables contribuent à déformer l'image de l'islam alors que l'islam en est innocent. Cela offense les peuples de la région et nuit aux immigrants et aux réfugiés qui ont fui l'enfer des régimes oppressifs et tyranniques dans leur pays, cherchant la sécurité pour leurs familles et trouvant soins et foyers de substitution dans les pays européens. Seuls les mouvements racistes, hostiles aux déplacés et aux réfugiés en Europe, peuvent bénéficier de ces attaques terroristes, car ils les utiliseront comme prétextes pour obtenir des gains politiques aux dépens des forces démocratiques amies de notre peuple. Ces attaques nuisent directement aux centaines de milliers de nos concitoyens qui doivent loyauté à l'hospitalité des peuples amis qui partagent avec eux leurs avantages acquis, les services sociaux, de santé et d'éducation.

Pour que la sécurité et la paix dans le monde soient assurées, il faut tarir les sources du terrorisme ; ces sources sont liées à des pays, des partis et des services de renseignement bien connus, et les camps d'entraînement déployés en Iran, en Russie et sous le régime syrien, dans le but de préparer les terroristes à commettre leurs crimes dans divers pays du monde, en constituent la preuve évidente.

Le Rassemblement National Syrien Uni (RNSU), qui lutte contre le terrorisme d'État du régime d'Assad et de ses alliés occupants afin d'établir un État démocratique, pluraliste, civil, unifié et indépendant, condamne dans les termes les plus vifs toutes les formes de terrorisme et affirme sa solidarité avec les peuples européens en ces moments critiques. Il appelle les Syriennes et les Syriens à la vigilance et à exprimer leur sincère solidarité avec les peuples européens contre ce terrorisme auquel aucune personne sensée ne peut trouver de justification.

Notre Rassemblement exprime sa solidarité avec les familles des victimes et demande aux forces de sécurité de révéler rapidement les doigts cachés qui manipulent et parrainent ces actes terroristes.

Date: 4/11/2020

Par délégation : **BUREAU POLITIQUE**